

PRAYERS

Mr. Stevens, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table.—Public Accounts of Canada, Volumes I, II and III, for the fiscal year ended March 31, 1979. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/214.

Bill C-20, An Act to amend the Income Tax Act to provide a tax credit in respect of mortgage interest and homeowner property tax, was again considered in Committee of the Whole and progress having been made and reported, the Committee obtained leave to consider it again at the next sitting of the House.

By unanimous consent, the House reverted to "Motions".

On motion of Mr. MacDonald (Egmont), seconded by Mr. Stevens, it was ordered,—That the Standing Committee on External Affairs and National Defence be empowered to receive and examine reports from official Canadian Parliamentary delegations which have met with delegations from foreign Parliaments or attended inter-parliamentary meetings, and to report from time to time thereon.

[At 5.06 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15(4)]

(Public Bills)

By unanimous consent, all Orders preceding No. 12 were allowed to stand.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on National Resources and Public Works of Bill C-212, An Act respecting Petro-Canada;

Mr. Stollery, seconded by Mr. Lefebvre, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on National Resources and Public Works.

And debate arising thereon;

The hour for Private Members' Business expired.

At 8.00 o'clock p.m., the Order being read for the consideration of a Ways and Means motion;

Mr. Crosbie (St. John's West), seconded by Mr. MacDonald (Egmont), moved,—That this House approves in general the budgetary policy of the Government;

And debate arising thereon;

Mr. Crosbie (St. John's West), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—(1) Document entitled *The Fiscal Projections—Notes and Additional Tables*. (English and French).—Sessional Paper No. 311-1/306B.

PRIÈRE

M. Stevens, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Comptes publics du Canada, Volumes I, II et III pour l'année financière terminée le 31 mars 1979. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/214.

Le Bill C-20, Loi modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu afin d'accorder un crédit d'impôt à l'intérêt hypothécaire et à l'impôt foncier, est étudié de nouveau en Comité plénier et, après avoir fait rapport de l'état de la question, le Comité obtient la permission d'en reprendre l'étude à la prochaine séance de la Chambre.

Du consentement unanime, la Chambre revient à la rubrique «Motions».

Sur motion de M. MacDonald (Egmont), appuyé par M. Stevens, il est ordonné,—Que le Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale soit habilité à recevoir et examiner les rapports des délégations officielles du Parlement du Canada qui ont rencontré des délégations de Parlements étrangers ou ont assisté à des réunions interparlementaires, et à faire à l'occasion rapport à ce sujet.

(A 5 h. 06 de l'après-midi, appel des affaires émanant des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

(Bills publics)

Du consentement unanime, les ordres précédant le numéro 12 sont réservés.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics du Bill C-212, Loi concernant la Société Petro-Canada.

M. Stollery, appuyé par M. Lefebvre, propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déféré au Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics.

Il s'élève un débat;

L'heure réservée aux affaires émanant des députés est expirée.

A huit heures du soir, il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération d'une motion des voies et moyens.

M. Crosbie (Saint-Jean-Ouest), appuyé par M. MacDonald (Egmont), propose,—Que la Chambre approuve la politique budgétaire générale du gouvernement.

Il s'élève un débat;

M. Crosbie (Saint-Jean-Ouest), membre du conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre, les documents intitulés,—(1) Prévisions financières—Notes et tableaux supplémentaires. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 311-1/306B.